
Делегаткиња Нермина Капетановић поставила је три делегатска питања.  

Прво питање постављено Савјету министара БиХ гласи: 

Да ли је тачно да је Влада Кантона Сарајево продавала Савјету министара пословни 

простор по цијени од 2.000 КМ по м², а да је Савјет министара одбио ту понуду и 

одлучио се за скупљу варијанту по којој ће цијена метра квадратног пословног 

простора износити  5.300 КМ? Приликом расправе у оба дома ПСБиХ посланици и 

делегати су захтијевали од Савјета министара БиХ да воде рачуна о рационализацији 

при утрошку средстава везаних за закупнине пословних простора. Чиме се руководио 

Савјет министара да поступи овако? 

 

Друго питање упућено Министарству безбједности БиХ гласи: 

– Шта је Министарство безбједности урадило по питању рјешавања растућих проблема 

у смислу кршења права повратника и угрожавања њихове безбједности и охрабривања 

екстремних појединаца од појединих званичника институција ентитета РС да чине 

тешка кривична дјела против живота и имовине повратника? 

 

Треће питање упућено такође Министарству безбједности БиХ гласи: 

„Шта је урађено на расвјетљавању бруталног убиства Ахмета Хасановића, повратника 

у општину Зворник, и напада на двоје хрватских повратника Николу и Марицу Црепуљ 

у селу Ратањи? Шта ће бити урађено на расвјетљавању ових случајева са Тужилаштвом 

БиХ?“ 

 

  

 


